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Llagostera  el debat

Lluís Postigo
ALL-E

b Exalcalde per l’Entesa
(1995-2003). Deixa ICV i
es presenta amb un nou
partit

“Volem substituir el
Patronat Municipal
d’Esports per un
consell municipal
consultiu més àgil”
“El centre cultural ha
d’acabar com es va
pensar en el seu dia”

Jordi Noguera
ERC-AM

b Havia estat cap de llista
el 1995. Tinent d’alcalde
en el govern de l’Entesa

Montse Pla
PSC-PM

b S’estrena com a cap de
llista. Va ser regidora dins
l’Entesa fins al 2007

“No volem un poble
multicultural, sinó
intercultural”
“Cal tirar endavant el
consell de salut”
“Volem fer un circuit
que enllaci les zones
verdes amb aparells
per practicar esport”

“S’ha de fer un
consell d’entitats que
organitzi el
pressupost de totes”
“Per davant dels
partits hem de
reclamar els drets
dels llagosterencs a
una sanitat digna”

Eduard Galobardes
IxLL

b Únic regidor actual de
la formació, soci de govern
de CiU aquests 4 anys

“Creiem que la
cultura s’ha de fer a
través de les
entitats”
“Hem fet molta feina
en urbanisme i volem
acabar-la”
“Falten al poble llocs
de treball qualificats”

Fidel Gil
PP

b Repeteix com a cap de
llista. El PP fins ara ha es-
tat lluny d’entrar

“La sanitat és el que
s’ha de prioritzar per
sobre la resta”
“Proposem soterrar
els contenidors”
“S’ha de fer, amb la
participació del poble,
un pla de promoció
econòmica”

Fermí Santamaria
CiU

b Empresari del trans-
port, alcalde els últims
quatre anys en exclusiva

“El govern actual ha
desencallat el 50% de
les urbanitzacions”
“Ens proposem
elaborar el projecte ja
definitiu del pavelló
poliesportiu”
“Hem de fer un
dipòsit nou d’aigua”

22-M ELECCIONS MUNICIPALS 2011

El format del debat de Lla-
gostera va encotillar la dis-
cussió fins al punt que no
va existir debat entre els
candidats, que es van limi-
tar a fer una exposició pro-
gramàtica, segons el que es
va pactar amb Ràdio Lla-
gostera.

Amb tot, es van escenifi-
car les diferències entre el
que ha estat l’equip de go-
vern els darrers quatre

anys —CiU i Independents
per Llagostera— i les forces
de l’oposició: Alternativa
per Llagostera, PSC, ERC i
el PP (present al debat pe-
rò sense representació po-
lítica al consistori entre el
2007 i el 2011). Els nacio-
nalistes i els Independents
van defensar l’acció de go-
vern exposant sobretot
que han estat capaços de
gestionar l’Ajuntament i
deixar-hi prou romanent i
compromisos amb altres
administracions perquè

les inversions pel pròxim
mandat estiguin garanti-
des governi qui governi. De
fet, la resta de forces políti-
ques no van qüestionar la
gestió econòmica munici-
pal, es van limitar a expo-
sar la necessitat de conti-
nuar rebent subvencions
foranes i van coincidir a no
apujar els impostos muni-
cipals.

Les divergències es van
fer més paleses quan es va
tocar la qüestió referent a
la zona dels camps de Can

Boada, on el govern local
valora l’opció de fer-hi un
nou polígon industrial.
Eduard Galobardes, cap
de llista dels Indepen-
dents i regidor d’Urbanis-
me el darrer mandat, ho
va justificar adduint que
no hi ha sòl industrial a la
resta de la ciutat per a em-
preses d’una certa dimen-
sió. L’alcalde, el conver-
gent Fermí Santamaria, va
afegir que l’eina que deter-
minarà què s’ha de fer a
Can Boada és el pla estratè-
gic del municipi. Això va
provocar que Lluís Postigo,
d’Alternativa per Llagoste-
ra, acusés els convergents
d’“amagar-se” darrere del
pla per promoure la urba-
nització dels terrenys i la
destinació de 20.000 me-
tres quadrats a sòl comer-
cial. La cap de llista socia-
lista va fer costat a Postigo,
el d’Esquerra va exigir que
qualsevol decisió sobre el
cas havia de passar per una
consulta popular i el PP no
es va acabar de definir.

Postigo i Galobardes no
van deixar passar l’ocasió,
en tractar les qüestions de
medi ambient, de parlar de
la gestió de l’abocador de
Solius. El candidat d’Alter-
nativa va mostrar la seva
oposició a la possible am-
pliació de l’equipament.
Per la seva banda, Galo-
bardes va replicar que en
època del tripartit el De-
partament de Medi Am-
bient, governat per ICV,
els havia temptejat, preci-
sament, sobre una amplia-
ció de l’abocador, de la qual
tampoc n’és partidari.
Tots els candidats es van
mostrar molt preocupats
per la gestió dels recursos
hídrics. ■

a Els grups municipals no es posen d’acord sobre el futur de la zona de Can Boada a Postigo i
Galobardes reclamen que no s’esquivi el debat sobre la possible ampliació de l’abocador de Solius

El govern de Llagostera fa
front comú davant l’oposició

L. Artigas / A. Mas
LLAGOSTERA

D’esquerra a dreta: Gil (PP), Postigo (Alternativa), Santamaria (CiU), el moderador, Pla (PSC), Galobardes (Independents) i Noguera (ERC) ■ JOAN SABATER

Els debats d’aquestes setmanes s’han caracterit-
zat, gairebé tots, per un ferri control del temps,
exercit amb més o menys mà esquerra pels mo-
deradors. En el cas del d’ahir, organitzat per Rà-
dio Llagostera —com no es va cansar de repetir
un i altre cop el moderador—, els polítics duien els
deures tan ben apresos que deixaven les frases
mig penjades quan el locutor de la ràdio els deia
que havien esgotat els dos minuts de què dispo-
saven. Fins i tot hi va haver caps de llista, com la
del PSC i el d’ERC, que amb previsió acabaven
abans d’hora. Al final, el moderador va ser cle-
ment amb els candidats i els va fer notar que po-
dien acabar les frases, que sinó no s’entenia res.

El temps és or
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